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Verslag Algemene Ledenvergadering  
 

datum: maandag 27 maart 2023 

locatie: tenniskantine   
 

Aanwezig: 
Bestuur:  Wilco Kuipers, Pieter de Lange, Anetta de Jong, Remco Burger, Nienke 

Plantinga, Nico de Vries 

Gemeente: Janita Tabak (wethouder), Jan Willem Verbeek (dorpencoördinator), Klaas 

Samplonius (wijkbeheerder), Janke de Vries (FNP) 

Gasten:  Evelyn Stoffer (Sociaal Werk de Kear), Wouter Leijen (Vreugdenhil), 

Thijmen Krikke (obs de Brêge) 

Leden:  Arno Bokma, Ronny de Boer, Bart Bouwhuis, Folkert de Hoop, Germ 

Boelsma, Esther Beneker, René Zwaan, Henk de Wolff, Tjits Agricola, Nico 

Agricola, Janke Bron, Coenraad van Meekeren, Jenny Dijkstra, Roel 

Dijkstra, Tine Nagelhout, Romke Nagelhout, Jan Vermaning, Jacob Mink, 

Marjan Zandstra, Johan Zandstra, Sonja Klijnstra, Hessel Faber, Sipke 

Schotanus, Fokelien Winia, Charlotte van Zijl, Djaloeka Griep, Piet 

Siemonsma, Ben Vermeltfoort, Francine Vermeltfoort, Menno Hanje, Jaap 

Hanje, Tietie van der Meer-Kornelis, Sjoukje Wiersma, Martha Faber, 

Rintsje Hoekstra, Klaas Vierstra, Harm de Boer (Stringen), Herman de 

Leeuw, Bauke de Wolff, Theo Flapper, Ria de Wolff  

 

 Afwezig met kennisgeving:  

  Herre de Lange, Ineke Swart (raadslid PvdA), Wim Warnar (dominee), 

  Foppe Haarsma (raadslid Groenlinks), Faakje Hoekstra (beleidsmedewerker 

  verkeer gemeente DFM)   

 

1. Opening en mededelingen 
Wilco Kuipers, voorzitter van Plaatselijk Belang Scharsterbrug heet alle leden van harte 

welkom, als ook de wethouder, onze dorpencoördinator en wijkbeheerder van de 

gemeente De Fryske Marren, de aanwezige raadsleden en overige genodigden.  

 

Huishoudelijke mededelingen:  
 De koffie en thee wordt aangeboden door Plaatselijk Belang 

 Er gaat een presentielijst rond 
 

2. Vaststelling agenda 
Agendapunt “Presentatie van de Attentie- en Ouderencommissie” wordt aan de agenda 

toegevoegd. Daarna wordt de agenda vastgesteld.  
 

3. Verslag vorige ALV vergadering 2022 
Het verslag wordt vastgesteld, er zijn geen inhoudelijke opmerkingen of vragen n.a.v. 

het verslag. 

 

4. Financieel verslag 2022 (is uitgereikt in de vergadering) 
Penningmeester Pieter de Lange doet verslag van de financiële zaken. 

Het financieel verslag is opgemaakt door administratiekantoor Wijnja. Ook heeft er 

inmiddels een controle door de kascommissie plaatsgevonden, waarover later meer. 

Het afgelopen jaar had geen grote, spannende financiële zaken en daarmee ook geen 

opvallend grote bedragen m.b.t. de uitgaven. De € 5.000,- (overige inkomsten) bij de 

baten was bedoeld voor de uitbreiding van de tenniskantine en wordt nu overgemaakt 
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naar de tenniskantine t.b.v. het onderhoud hiervan. Er zijn geen vragen van de leden 

aan de penningmeester over de begroting. 

  

5. Verslag kascommissie  
Herman de Leeuw doet verslag van de bevindingen van de kascommissie. De 

kascommissie heeft steekproeven gedaan en de kas was prima in orde. Zij hebben geen 

onregelmatigheden kunnen vinden. De kascommissie heeft vervolgens de financiën 

goedgekeurd.  

 

Wilco bedankt de kascommissie voor haar werkzaamheden.  

Door instemming van de ledenvergadering met het gevoerde bestuur, wordt decharge 

aan het bestuur verleend.  
 

6. Benoeming reserve kascommissie lid 
Aftredend is Herman de Leeuw.   

Kascommissie voor 2024: Ria de Wolff en René Zwaan. Laatstgenoemde is op de ALV van 

2022 benoemd tot kascommissie lid. 

Nieuw reserve kascommissie lid: Jenny Dijkstra – Laros. 
 

7. Bestuursverkiezingen 
Aftredend en herkiesbaar: Pieter de Lange en Anetta de Jong (conform het rooster van 

aftreden).   

Beide worden herbenoemd voor een nieuwe periode van 3 jaar. 

 

Aftredend en niet herkiesbaar: Remco Burger en Nienke Plantinga.    

Wilco bedankt Remco en Nienke namens het bestuur en haar leden voor hun inzet en 

betrokkenheid bij alle werkzaamheden binnen Plaatselijk Belang. Remco blijft nog wel 

aan als Havenmeester binnen Plaatselijk Belang.  

 

Het bestuur stelt voor Bart Bouwhuis en Folkert de Hoop te benoemen als nieuwe 

bestuursleden. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld.    

Beide worden benoemd als algemeen bestuurslid voor tenminste 3 jaar. 

Aansluitend stellen Bart en Folkert zichzelf kort even voor aan alle leden.  

 

8. Terugblik, lopende zaken en jaarplan 2023  
o.a.:  - status/voortgang uitbreiding tennisgebouw 

 - woningbouw Scharsterbrug 

 - komgrens 30 km zone 

 

 Status/voortgang uitbreiding tenniskantine:  

Wilco geeft aan dat voorlopig het project uitbreiding tenniskantine is stopgezet.  

Er is vanaf 2019 vanuit beide besturen veel tijd in het project gestoken, o.a. het 

verkennen en uitwerken van de mogelijkheden, het opstellen van een projectplan, 

gesprekken met de gemeente, het verkrijgen van de vergunningen en het inschakelen 

van Doarpswurk voor kennis m.b.t. o.a. fondsenwerving en het aandragen van een 

excursie naar De Hoeve (waar een vergelijkbare situatie was).  

 

N.a.v. het laatste standpunt van het bestuur van de tennis (m.b.t. de uitbreiding van de 

tenniskantine), waarin zij voorstellen om opnieuw een commissie op te richten die het 

draagvlak in het dorp moet gaan inventariseren, zich bij gemeentes en fondsen zal 

vertegenwoordigen en projectplannen en vergunningen zal moeten verzorgen, heeft het 

bestuur van PB aangegeven dat het opnieuw opstarten van het traject een enorme stap 

terug zal zijn en zal betekenen dat er wederom veel energie, extra kosten, maar vooral 

ook veel tijd in zal gaan zitten.  

De ‘reservering’ hiervoor van € 20.000,- bij Plaatselijk Belang gaat er daarom af en 

tevens gaat er € 5.000,- naar de tenniskantine t.b.v. van het onderhoud van het gebouw. 

 

Vraag: Komt er dan nog wel een MFC? 
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Antwoord: Op zich niet. Het karakter van de huidige tenniskantine blijft uiteraard wel 

zoals die nu is. 

 

 Komgrens Jouster kant: 

Wilco geeft aan dat het huidige Bestuur van Plaatselijk Belang niet op de hoogte was van 

afspraken die hierover in het verleden met de gemeente zijn gemaakt. N.a.v. de vorige 

ALV in oktober 2022 heeft het bestuur dit uitgezocht. De argumenten die destijds van 

kracht waren, blijven echter overeind. Ook nu zijn er een aantal gedupeerden, o.a. Heida 

en Van der Meer die heel moeilijk zijn land op kan komen. Er is onlangs een brief 

opgesteld richting de gemeente. De gemeente heeft deze inmiddels ook ontvangen. Deze 

brief is ondertekend door 4 partijen (bovengenoemden, Vreugdenhil en Plaatselijk 

Belang). Maandag 3 april hebben zij hierover een afspraak op het gemeentehuis. Meer 

details over deze afspraak volgen in de Nieuwsbrief van PB in de dorpskrant. 

 

Vraag: Hebben fietsers voorrang? 

Antwoord: Nee, fietsers zijn invoegend verkeer. 

 

 Doniawerstal Energie: 

Een aantal jaren geleden hebben zij een presentatie gegeven op de ALV van Plaatselijk 

Belang. Dit heeft destijds niet veel opgeleverd (lees: geen tot weinig nieuwe leden). 

Onlangs heeft het Bestuur van PB wederom met een aantal bestuursleden van 

Doniawerstal Energie om tafel gezeten. Vooralsnog denken wij als Bestuur dat er 

onvoldoende interesse is, om iets vergelijkbaars lokaal op te zetten voor Scharsterbrug. 

Zijn er echter wel inwoners geïnteresseerd, dan kunnen zij zich bij ons melden. Misschien 

dat we dan met een commissie kunnen bekijken of we dit toch ook lokaal kunnen 

opzetten voor Scharsterbrug.   

 

 Woningbouw: 

Wilco geeft een presentatie n.a.v. de resultaten van de gehouden enquête m.b.t. 

behoefte aan woningbouw in ons dorp.  

Er hebben 34 mensen de enquête ingevuld (5 voor een huurwoning, 29 voor een 

koopwoning). Sommige met meerdere wensen qua type koopwoning en qua prijsklasse. 

Daarnaast is nog aangegeven welke type woning (aantallen) in welke prijsklasse er 

behoefte is.  

Er komt als vervolg hierop nu een commissie binnen Plaatselijk Belang, die verder aan de 

slag zal gaan met deze informatie. Doarpswurk zal ons hierbij ook ondersteunen en 

begeleiden. 

 

De gemeente (wethouder) geeft aan dat de gemeente een woonvisie heeft namelijk ‘Built 

to Order’. N.a.v. hiervan heeft de gemeente zo’n 2 jaar geleden een mail gestuurd naar 

alle Plaatselijk Belangen. Hierop is destijds niet gereageerd door PB. Dit proces 

(Romtinker proces) loopt nu in een aantal dorpen.  

 

Vraag: waarom hebben wij 2 jaar geleden de boot gemist? 

Antwoord: De mail waaraan de wethouder refereert  is niet bekend bij PB, maar wij 

zullen dit gaan nakijken/uitzoeken.  

Opmerking Bestuur PB: De mail waarover is gesproken tijdens de ALV is niet bekend bij 

PB/terug te vinden in het archief van PB. Wel valt in het archief van PB te lezen dat in 

december 2021 een aantal bestuursleden van PB hebben deelgenomen aan een online 

informatieavond over wonen georganiseerd door de gemeente. Tijdens deze 

informatieavond is de aanpak Built to Order met de deelnemers besproken. Dit was een 

inhoudelijke informatieve sessie.     

Vraag: Is het niet mogelijk dat het versnelt kan worden vanuit de gemeente, nu we 

weten dat er behoefte is aan woningen? 

Antwoord: Gemeente geeft aan dat dit proces is afgesloten.  

Opmerkingen uit de zaal: De gemeente moet zich niet gaan verschuilen achter het beleid 

van de gemeente, nu we weten dat de behoefte groot is. Geen woningen, dan bijv. ook 

geen grote instroom qua leerlingen in de school in het dorp.  
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Antwoord: De gemeente moet de wet volgen. Je kan wel versneld bouwen, maar dan 

krijg je flexwoningen. Er komt wel een nieuwe woonvisie van de gemeente. Het is dus 

geen onwil, maar we moeten ons houden aan de huidige wet en regelgeving. Het 

betekent niet, dat er niets kan, maar niet via de route van het Romtinker proces. De 

nieuwe woonvisie gaat over een periode van 4 jaar. Er is ruimte om te bouwen. Inspraak 

zal gaan via de woonvisie.  

Vraag: Als dit zolang gaat duren, hoe zien jullie dit dan met een AZC? 

Er zijn flexwoningen gebouwd na de oorlog, die staan er nu nog. 

Antwoord: de gemeente doet onderzoek naar de haalbaarheid naar flexwoningen. 

 

9. Vooraf ingebrachte punten door leden van Plaatselijk Belang 
Er zijn geen punten ingebracht. 

 

10. Spreektijd: Gemeentezaken  
De aanwezige wethouder Janita Tabak stelt zichzelf kort even voor.  

Aansluitend is er ruimte voor vragen uit de zaal aan de aanwezigen vanuit de gemeente, 

te weten de wethouder Janita Tabak, dorpencoördinator Jan Willem Verbeek en 

wijkbeheerder Klaas Samplonius.  

 

Vraag: Bij de nieuwe afslag bij Langweer fietsen met name de toeristen over de weg, 

terwijl we zo’n mooi nieuw fietspad hebben. Is dit fietspad wel duidelijk aangegeven?  

Antwoord: de gemeente gaat hier naar kijken of dit duidelijk genoeg is aangeven.  

Vraag: Het gras op de polderdijk wordt bijna niet gemaaid aan weerszijden van het 

fietspad (het fietspad langs de Scharsterrien). Het Wetterskip heeft het nu gemaaid, 

maar er blijft nadat zij zijn geweest, heel veel rotzooi liggen.  

Antwoord: PB heeft al meerdere keren geprobeerd dit op de agenda te krijgen bij de 

gemeente. De gemeente geeft aan dat de bal nu ligt bij het Wetterskip. De gemeente zou 

zelf hier ook graag een betonpad willen hebben, maar de grond is van het Wetterskip. De 

gemeente kan er met haar materiaal sowieso niet komen. PB laat dit nu uitvoeren door 

Bokma Hoveniers.  

Vraag: Zijn er ook plannen om laadpalen te plaatsen in het dorp? Er wordt nu wel 

gebruik gemaakt van de laadpalen van Vreugdenhil.  

Antwoord: Via de website van de gemeente kan je een openbare laadpaal aanvragen. 

Plaatselijk Belang zou dit kunnen aanvragen, maar ook individuele inwoners kunnen dit 

zelf aanvragen.  

Vraag: Oversteek Roazebosk. Als je met de fiets de Hollandiastraat wilt oversteken, word 

je bijna omver gereden. Je krijgt hier bijna nooit voorrang. Het blijft een gevaarlijk punt. 

De geplaatste haaietanden scheppen eerder verwarring dan dat ze duidelijkheid geven. 

Die staan namelijk op het fietspad. De situatie zou in het programma ‘gevaarlijke 

situatie’ worden meegenomen was destijds afgesproken met de gemeente, maar daarna 

is het stil gebleven.  

Misschien een bord erbij, rechts heeft voorrang? Het huidige bord ‘situatie gewijzigd’ is 

een te algemeen bord en zegt mensen die niet uit deze omgeving komen ook helemaal 

niks.  

Antwoord: PB gaat bij de gemeente (medewerker verkeer) na wat hiervan de status nu 

is. 

Vraag: Het groene stuk bij Scharren 13/15 wordt niet gemaaid door de gemeente.  

Antwoord: Dit groene stuk was een stuk van intensief onderhoud, maar zit nu in een pilot 

voor extensief onderhoud. Is nu biodiversiteit. De gemeente maait het 2x per jaar en 

ruimt het op. Volgens de gemeente komt er ook hier ieder jaar iemand kijken. Klaas 

Samplonius gaat er nu zelf deze week naar toe.  

Vraag: Op de Tsjoele ligt het trottoir nog steeds in een soort van kom. Er zijn wel 

mensen geweest, maar het is nog niet opgelost.  

Antwoord: De gemeente geeft aan dat als dit in de fixi staat (meldingsapp van de 

gemeente) dan komt het automatisch ook bij de wijkbeheerde terecht en wordt er actie 

op ondernomen.   

 

11. Presentatie: Attentie- en Oudercommissie 
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Tietie van der Meer en Tine Nagelhout komen ons enthousiast vertellen wat zij zoal doen 

vanuit de Attentie- en de Ouderencommissie. Nieuwe inwoners worden verwelkomd met 

een bezoek van iemand vanuit de Attentiecommissie en ontvangen een leuk pakket met 

informatie over wat er zoal te doen is in ons dorp.  

Bij geboortes in ons dorp, ontvangt de pasgeborene een t-shirtje met “Wolkom op`e 

Brêge” van de commissie. Ook vertellen de dames wat de Ouderencommissie in het 

afgelopen jaar zoal heeft georganiseerd, o.a. in samenwerking met de kinderen van de 

school en ook wat de Ouderencommissie dit jaar zoal nog gaat organiseren. Hun 

verhalen worden met foto’s ondersteund.   
 

12. Presentatie: Duurzame Driehoek Joure Zuid 
Esther Beneker geeft een presentatie over de huidige status van de plannen van 

ontwikkeling van de Driehoek Joure Zuid. De projectgroep, die zich heeft bezig gehouden 

met de herinrichting van de Roazebosk, heeft ook hiervoor haar plannen ingediend bij de 

gemeente. Uitgangspunten voor hen zijn hierbij o.a. aansluiting zoeken bij het 

omliggende landschap, natuurwaarden versterken, bodem en water sturend laten zijn 

voor de inrichting van het gebied en multifunctioneel gebruik voor nu en in de toekomst. 

Aan de hand van een presentatie laat Esther zien welke plannen/ideeën de werkgroep 

heeft bij deze inrichting. Het landschap, een energietuin, een bruisende ontmoetingsplek 

en duurzame ambachtelijke bedrijvigheid zijn voorstellen die de werkgroep in 

samenwerking met de gemeente graag verder zou willen uitwerken. Esther geeft aan 

teleurgesteld te zijn in de wijze waarop de gemeente het begrip ‘burgerparticipatie’ in 

uitvoering brengt. De gemeente wil in woord wel van alles, maar is nog lang niet zover 

als het om daden gaat.  

Over de voortgang dit project zal verdere informatie komen o.a. via de dorpskrant. 
 

13. Informatie: Commissie Duurzaam lokaal voedsel (PB)  
In Scharsterbrug heeft de eerste boeremerke “Fan boer nei minsken” plaatsgevonden. 

Inmiddels worden overal in Friesland deze merken opgezet. 

De groep die zich hier mee bezighoudt, is nu op zoek naar een centraal punt (locatie) in 

ons dorp, waar mensen bijv. in het weekend hun producten kunnen komen ophalen.   

Zodra dit concreter wordt, zal hierover ook gecommuniceerd worden in de dorpskrant. 

 

Vraag: Is dit wel een taak van Plaatselijk Belang/het bestuur? 

Antwoord: PB faciliteert dit en vanuit de commissie wordt e.e.a. opgezet. 

 

14. Presentatie: Bregepop  Festival 
Hessel Faber en Sipke Schotanus komen een toelichting geven op Bregepop. Helaas laat 

de techniek hen deze keer in de steek en kan er jammer genoeg geen online presentatie 

worden gegeven.  

Ondanks dat, vertelt Hessel vol enthousiasme over de 8e edititie van Bregepop op 14 en 

15 april a.s. Het festival terrein zal deze keer nog weer groter worden. Er komt deze keer 

ook een eenrichtingsverkeer van Huisterheide naar Scharsterbrug op beide dagen tussen 

23.00 – 02.00 uur. Alle inwoners ontvangen nog een informatiebrief van Bregepop.   

 

15. Rondvraag  
Wilco vraagt of iedereen de presentielijst heeft getekend.  

 

Tietie van der Meer: Wij hebben een mooie kerk in ons dorp die heeft onderhoud nodig. 

Ook denken we aan andere bestemmingen voor de kerk zodat deze meer gebruikt zou 

kunnen worden voor het dorp. Misschien zijn er mensen die het leuk vinden om hier met 

mij over na te denken? Jenny Dijkstra-Laros meldt zich hiervoor aan.  

 

Er zijn verder geen inhoudelijke vragen meer voor de rondvraag. 

 

16. Sluiting 
De voorzitter bedankt alle aanwezigen voor hun bijdrage en aanwezigheid en sluit de 

vergadering om 22:09 uur. 


